
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 5. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 534
Kan ministeren bekræfte, at NaturErhvervstyrelsen har givet tilladelse til at an-
vende tidligt sået vinterhvede som alternativ til efterafgrøder (jf. http://naturer-
hverv.dk/nyheder-og-presse/nyheder/nyhed/nyhed/to-nye-alternativer-til-efter-
afgroeder-i-aar/), hvilket vil betyde, at arealet med vinterhvede og anden vin-
tersæd - hvor Boxer/prosulfocarb anvendes - vil blive større end normalt og
risikoen for forurening af prosulfocarb hermed bliver væsentligt større end tid-
ligere år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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